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Abstract (en)
[origin: US4557471A] A medical bed including a base, a platform comprising several sections, and adjustment apparatus for adjusting the height,
the longitudinal and lateral slope of the platform and the position of the platform sections with respect to each other. Also provided is a base having
a main beam transverse to the platform which is mounted on the height position adjustment apparatus. The longitudinal slope adjustment apparatus
is also mounted on this beam. The lateral slope adjustment apparatus of the platform is mounted on the longitudinal slope adjustment apparatus and
the median section of the platform is mounted on the lateral slope adjustment apparatus.

Abstract (fr)
Le lit médical comportant un piètement (1), un plateau (2) en plusieurs secteurs (3), (4), (5), des moyens de réglage de la position du dit plateau
en hauteur et en inclinaison longitudinale et latérale et des moyens de réglage de la position des secteurs les uns par rapport aux autres, dont le
piètement (1) est doté d'une poutre maîtresse (7) transversale au plateau montée sur le moyen de réglage de la position du plateau en hauteur,
que sur cette poutre (7) sont montés les moyens de réglage de la position du dit plateau en inclinaison longitudinale, que sur ces dits moyens sont
montés les moyens de réglage de la position du dit plateau en inclinaison latérale et que sur ces derniers est monté le secteur médian (4) du dit
plateau (2).
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